



K11 COLORFUL HIGH STRENGTH CONSTRUCTION STEPS



1		CLEAN AND FIRM BASE SURFACE 基面清理干净坚固
2		FULLY WET THE BASE SURFACE 基面充分润湿
3		A+B MIXING STIR EVENLY 材料搅拌
4		FIRST COAT (BRUSH COATING) 第一遍滚（刷涂）
5		RE-APPLY AFTER INITIAL DRYING (NO LESS THAN TWICE) 初干后再次施工（不低于两遍）
6		WATER TIGHTNESS TEST AFTER 48 HOURS 48小时后闭水试验

IMPORTER BY
Hoongseng builder and construction sdn bhd
42, jalan industri usj 1/12, Taman perindustrian usj1, 47620, subang jaya, Selangor , Malaysia
Hotline:+60380818568

Supervised by Fujian Jishan Technology Co., Ltd.
Manufactured by Fuzhou Jishan Waterproofing Technology Co., Ltd.
Jishan Building, No. 2 Jinpu Branch Road, Cangshan Science and Technology Park, Fuzhou City, Fujian Province.
National Service Hotline: 400-600-3150

JISHAN
REPAIR

K11 COLORFUL
HIGH STRENGTH

This waterproof coating must be mixed with emulsion and powder and then stirred before use.

"Suitable for waterproofing projects in bathrooms, kitchens, balconies, concrete roof , etc.

*This waterproof coating is not recommended to be exposed to the sun, which will shorten the waterproof life.



Flexible Type Polymer Waterproof Coating

JISHAN
REPAIR

K11 COLORFUL HIGH STRENGTH

CRACK-RESISTANT POLYMER WATERPROOF COATING



Basic Introduction

K11 Colorful High Strength Crack-Resistant is a dual-component general-purpose polymer waterproof coating. When the powder and liquid components are mixed, it forms a durable waterproof film that adheres well to concrete and mortar, creating a strong and tight bond.

Scope of Application

Suitable for indoor and outdoor building surfaces including floors, roofs,bathroom walls and floors, kitchens, basements, garages, flower troughs, bottom plates of floors, around pipe openings, and internal and external corners.

Application Process

- Clean the base surface and thoroughly moisten it.
- Pour the emulsion into the empty barrel first, then slowly add the powder, using an electric mixer to mix until uniform without lumps. Allow the mixture to sit for about 3 minutes, then stir again before use.
- Apply the mortar with a roller or stiff brush onto the base surface, applying in layers. Once the first layer is touch-dry (just not sticky), proceed with the next layer, applying at a right angle to the first.
- Recommended usage: 1.5-2.0kg/m², with an application thickness of about 1mm.

Precautions

- After the paint is mixed evenly, use it all at once; do not reuse the dried material.
- The suitable temperature for application is 5°C to 35°C; ensure proper air circulation during application.
- Within two days after application, protect against rain, strong sun, or freezing: clean tools and equipment immediately with water after use.

Packaging and Storage

- Packaged in sealed barrels and transported as general building materials; during transportation, protect against sun and rain, avoid squeezing and collisions to keep the packaging intact.
- Packaging must be stored and transported upright, and kept in a cool, dry place between 5°C and 35°C;
- Shelf life: 12 months.

Standard

JC/T 2090-2011 "Polymer Modified Cement Slurry for Waterproof"

Statement

Please follow the instructions in the user manual for proper construction. Our company will not be liable for any losses resulting from incorrect usage. For any issues, please consult your local dealer or our technical service department.

IMPORTER BY
Hoongseng builder and construction sdn bhd
42, jalan industri usj 1/12, Taman perindustrian usj1, 47620, subang jaya, Selangor , Malaysia
Hotline:+60380818568

Supervised by Fujian Jishan Technology Co., Ltd.
Manufactured by Fuzhou Jishan Waterproofing Technology Co., Ltd.
Jishan Building, No. 2 Jinpu Branch Road, Cangshan Science and Technology Park, Fuzhou City, Fujian Province.
National Service Hotline: 400-600-3150



JISHAN
REPAIR

K11 COLORFUL HIGH STRENGTH

CRACK-RESISTANT POLYMER WATERPROOF COATING



产品说明

K11 彩色高强抗裂型是双组份聚合物通用型防水涂料粉料与液料混合使用后形成一定强度的防水膜,与混凝土及砂浆有良好的粘附力,能与之形成紧密牢固的结合。

适用范围

适用于室内外建筑的地面、屋面、卫生间墙地面、厨房、地下室、车库、花槽、楼层底板、管口周边、阴阳角等。

注意事项

- 涂料搅拌均匀后,一次性用完,切忌将干固胶料重新使用。
- 施工温度适宜5°C-35°C,施工时保证空气流通。
- 施工后两天内,注意防雨淋、强晒或冰冻,工具及设备使用后请即用水清洗。

施工流程

- 清理基面,并充分湿润;
- 在空桶内先倒入乳液,再缓慢加入粉料,用电动搅拌机搅拌均匀无结块。让浆料静置约3分钟,再搅拌均匀后使用;
- 使用滚筒或硬毛刷将浆料均匀涂刷于基面上,分层施工。第一层表干(刚好不粘手),可进行下一层施工,涂刷方向与第一层垂直。
- 参考用量:1.5-2.0kg/m²,涂刷厚度约1mm。

包装贮存

- 采用密封桶包装,按一般建材运输,运输时应防止日晒雨淋,避免挤压碰撞,保持包装完好;
- 包装必须正式堆放和运输,5°C-35°C阴凉干燥处贮存;
- 保质期: 12个月

执行标准

JC/T 2090-2011《聚合物水泥防水涂料》

声明

请按照说明书的指示进行规范施工,本公司不承担由于不正确使用引起任何损失责任,有关问题请咨询当地经销商或本公司技术服务部。

IMPORTER BY
Hoongseng builder and construction sdn bhd
42, jalan industri usj 1/12, Taman perindustrian usj1, 47620, subang jaya, Selangor , Malaysia
Hotline:+60380818568

Supervised by Fujian Jishan Technology Co., Ltd.
Manufactured by Fuzhou Jishan Waterproofing Technology Co., Ltd.
Jishan Building, No. 2 Jinpu Branch Road, Cangshan Science and Technology Park, Fuzhou City, Fujian Province.
National Service Hotline: 400-600-3150

